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Summary

Easy grip for small hands and no mess from dripping ice / Perfekter halt für
kleine Hände und Schutz vor tropfendem Eis

Seasonal designs > Summer

Tags: holder handle grip ice children kids beach

sand summer popsicle dripping sommer kinder

icecream popsiclestick magnum driptray eis strand

dripguard eisstiel madeforkids eskimo langnese

icestick tropfschutz schoeller eiscreme dripstop

Allpa

Ice cream handle
and drip guard for
kids / Eis Handgriff
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Unfortunately, it is quite difficult for small children's hands to hold and lick
delicious ice cream in summer. The melting ice cream drips, sticks and the
sticks are very small and difficult to hold for long periods of time.

With this ice cream handle, all that is a thing of the past and my own
children love it. The handle has just the right diameter so that it can be
held comfortably with small hands. In addition, the ice cream drips into the
drip tray and does not stick to the hands. The melted remains can of
course still be drunk from the bowl ;)

Since children often decide that it is more important to go and play than to
finish eating the ice cream, it can be easily placed on the table using the
handle. The base under the ice cream holder ensures that it stands
securelyd

The handle has two holders so that 90h of common types of ice cream
can be inserted securely. The small holder is for sticks 8-10 mm wide and
1.9-2.2 mm thick ke.g. Langnese, Eskimo, Schöller, ...) the large holder is
for sticks 14-17 mm wide and 2.0-2.4 mm thick ke.g. Magnum).

Pressure settings krecommendation):
- 3 outlines
- 10h infill
- 6 top layers
- 5 bottom layers
- Variable layer height

-------------------------

Für kleine Kinderhände ist das halten und schlecken von leckerem Eis im
Sommer leider ziemlich schwierig. Das schmelzende Eis tropft, klebt und
die Stiele sind sehr klein und schwer über Dauer zu halten.
Mit diesem Eis-Handgriff ist das alles vorbei und kommt bei meinen
eigenen Kindern super an. Der Griff hat genau den richtigen Durchmesser
damit er mit den kleinen Händen entspannt gehalten werden kann.
Zusätzlich tropft das Eis in die Auffangschale und verklebt nicht die Hände.
Die geschmolzenen Reste können dann natürlich aus der Schale noch
getrunken werden ;)
Nachdem Kinder des Öfteren entscheiden das es aktuell wichtiger ist
spielen zu gehen, als das Eis fertig zu essen, kann es mit dem Griff auch
einfach am Tisch abgestellt werden. Die Standfläche unter dem Eishalter
sorgt für einen sicheren Standd

Der Griff hat zwei Aufnahmen damit 90h der gängigen Eissorten sicher
eingesteckt werden kann. Die kleine Aufnahme ist für Stiele von 8-10 mm
Breite und 1,9-2,2 mm Stärke kz.B. Langnese, Eskimo, Schöller, ...) die
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große Aufnahme für Stiele mit 14-17 mm Breite und 2,0-2,4 mm Stärke
kz.B. Magnum).

Druckeinstellungen (Empfehlung):
- 3 Konturen
- 10h Infill
- 6 Deckschichten
- 5 Bodenschichten
- Variable Schichthöhe 

h PLA k 0.40 mm f 0.20 mm 2 4.52 hrs  62 g d Prusa MK3/S/S+
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